

Car Aftermarket Newsflash

Author / Autor: Thomas Dietrich

Date / Datum: 24.04.2024



Subject / Betreff:

Installation kit 1329236_ Hyundai Staria 2.2l Diesel

Einbaukit 1329236_ Hyundai Staria 2.2l Diesel

Technical revision of the installation kit Hyundai Staria 2.2l Diesel

Due to malfunction of the vehicle blower during parking heater operation with the installation kit **1329236A/B Kit Hyundai Staria Van 2.2D AWD TT-Evo**, the installation kit has been technically revised and can now be ordered again with part number **1329236C** in conjunction with the installation documentation **1329237C**.

Fault pattern: The vehicle switches off the power supply for the air conditioning control unit after a long standstill (at least longer than 66 hours) in order to minimize battery discharge when the vehicle is stationary and to ensure that it can be started the next time. As a result, the voltage is switched off. The climate control unit is switched off and the fan is not activated during parking heater operation.

For already installed parking heaters in conjunction with installation kit 1329236A/B, a conversion kit has been developed with part number **1331261B Conversion AAC Hyundai Staria** in conjunction with the installation documentation **1331260B**, which can be ordered from now.

The additional kit 1331226B + 1h working time for this conversion can be invoiced via warranty.

Technische Überarbeitung des Einbaukits Hyundai Staria 2.2l Diesel

Wegen Fehlfunktion des Fahrzeuggebläses während des Standheizungsbetriebs mit dem Einbaukit **1329236A/B EBK Hyundai Staria Van 2.2D AWD TT-Evo** wurde das Einbaukit technisch überarbeitet und ist mit der Teilenummer **1329236C** in Verbindung mit der Einbaudokumentation **1329237C** ab sofort wieder bestellbar.

Fehlerbild: Das Fahrzeug schaltet nach einer langen Standzeit (mindestens länger als 66h) die Spannungsversorgung für das Klimasteuergerät ab, um die Batterieentladung im Stand zu minimieren und die Startfähigkeit beim nächsten Start sicherzustellen. Das hat zur Folge, dass die Spannung abgeschaltet wird. Das Klimasteuergerät ist im Auszustand und das Gebläse wird während des Standheizbetriebes nicht angesteuert.

Für bereits verbaute Standheizungen in Verbindung mit dem Einbaukit 1329236**A/B** wurde ein Umrüstsatz mit der Teilenummer **1331261B ZSK Umrüstung AAC Hyundai Staria** in Verbindung mit der Einbaudokumentation **1331260B** entwickelt, welcher ab sofort bestellbar ist.

Das Zusatzkit 1331226B + 1h Arbeitszeit für diese Umrüstung kann über die Gewährleistung abgerechnet werden.

